

研讨会/大型会议配套 Package for Seminar

(三小时布置及四小时庆典 3 Hours Setup & 4 Hours Event)

超时每小时 **RM5,000** 计算。Exceeding hour charge **RM5,000 per hour.**

星期一至四, 公共假期除外 Monday to Thursday Except Public Holiday	星期五至日 及公共假期 Friday to Sunday & Public Holiday	布置时间 Setup Time	庆典时间 Event Time
RM 16,800.00	RM 16,800.00	7am - 10am	10am - 2pm
	RM 23,800.00	3:30pm - 7pm	7pm - 11pm

Package for Seminar inclusive of:	大型会议/研讨会配套包含:
<ol style="list-style-type: none"> Banquet Chair in theatre setting up to 1,700 seats VIP Chairs (Max.12 Units - on request) Stage Lighting and Sound Stage LED Screen 60'X17' (17.68m X 4.80m) (Backdrop design to be provided by client) 2 Units of 16'X8'6" (1280 x 720 pixels) Side LED Screen 2 sets of 50" & 2 sets of 75" LED TV (Back seats area) Follow Spot-Light Fog, Bubbles Machines, Fire Dragon Machines Back Stage 2 Dressing Rooms with built-in washroom for Male & Female 3rd Floor VIP Holding Lounge (Max.3 hours Before Event) on request Walkie Talkie 6 units for Event Co-ordination Rehearsal can be arranged subject to Terms & Conditions 2nd Floor Large Dressing Room with Air Conditioner (on request) Back Stage & 2nd Floor Shower Rooms with Water Heater Free Light Refreshment up to 750pax (Above 750pax, RM3/pax) (Coffee & Tea, Warm Water, Kuih & Toast) Limited to One Session Serving only Free Mineral Water up to 750pax(Above 750pax, RM1/btl) <p>~~ Special rental of RM1,000 for additional 268 seats at Auditorium overhead view.</p>	<ol style="list-style-type: none"> 高达 1,700 张软垫椅依剧院式排列 贵宾座椅 (12 张 - 请预先通知) 舞台灯光与音响 LED 显示屏 60'X17' (17.68m X 4.80m) (背景设计由客户提供) 2 台 16'X8'6" (1280x720pixels)副 LED 显示屏 2 台 50" 和 2 台 75" LED 电视 (后座) 追踪灯 喷雾机, 喷泡沫机, 火焰机 后台 2 间冷气男女化妆室备有洗手间 3 楼贵宾厅 (庆典开始前 3 小时) 请预先通知 对话机 6 个供礼堂内对话 彩排可做安排唯须依据细则 2 楼大型冷气化妆间 (请预先通知) 后台和 2 楼多间备有热水器浴室 免费提供一次茶点人数高达 750, 超过每人另付 RM3 . (咖啡, 茶, 温水, 糕点及吐司) 免费矿泉水人数高达 750, 超过每支另付 RM1 . <p>~~ 特别优惠价 RM1,000 租用视听馆 268 个座位供观看舞台节目。</p>

必要项目 Compulsory Items:

A	礼堂及邻近范围泊车费 Parking Fees at Convention Centre and neighboring compounds	RM 300.00
B	警卫队员 RELA Team	RM 360.00

选择性项目 Optional Items:

A	矿泉水 Mineral Water 500ml x 24 bottles (每箱/Per Carton)	RM 24.00
B	茶点或自助餐 Light refreshment / buffet	可代安排 Can be arranged

- 设立食物摊档需预先获得礼堂管理层批准。Setup food stall within the premises is subject to prior approval.
- 价格调整将不预先通知。Price subject to change without prior notice.

P1810C

王岳海大礼堂 HGH Convention Centre

475, Jalan Sentul, 51000 Kuala Lumpur. Fax: 03-4041 7497. Tel: 03-4045 6166.

Email: info@hghconvention.com Website: www.hghconvention.com

《洗都中文华小董事部管辖 Managed by Lembaga Pengurus SJK (C)Sentul》